
Vážení přátelé, kamarádi 

Ta je ověřena v mnoha ohledech, proto ji také odborníci doporučují. Na mne velmi příhodně padla volba pro 
napsání úvodníku k dnešnímu HBKaleidoskopu. Jsem totiž osvědčeným uvaděčem například na koncertech 
pěveckých sborů nebo dechových orchestrů či setkání harmonikářů. Sám sebe uvádím na pravidelný mariáš 
v hospodě a tam se uvedu do stavů pestrých až následkovitých. Na HBK jsem často se zájmem pozoroval 
činnosti velmi připomínající svačení se všemi jeho průvodními jevy a jsa dobrákem, rád se s vámi podělím o 
jednoduchá pravidla poměrů svačinářských, které mohou být vhodně uplatněny vedle poměrů HBKářských. Tak 
něco málo teorie. 
Pravidla klubu svačinářů a hymny 
KLUB SVAČINÁŘŮ je svobodné občanské přátelské sportovně-povalečské sdružení, zatím a možná na furt bez právní 
subjektivity, bez zřizovatele, bez IČ, bez stanov, bez evidence a bez průkazů. Název uskupení je s úctou použitým 
začátkem svačinářské hymny užívané spontánně kdekoliv při vhodné příležitosti, v krajním případě i v hospodě, a 
demokraticky umožňuje mnoho variant výkladů a významů. 
Svačení bereme jako svůj koníček, tedy si všechno (dopravu, oblečení, noclehy, partnery, jídlo, pití) platíme každý ze 
svého. Svačení je nám nade všechno a pokračujeme v něm často i v přesčase, obyčejně v hospodě nebo v doupěti 
některého ze svačinářů. 
Tréninky jsou nepravidelné, ale vydatné, jak se kdo ujme zorganizování a co sežene ke svačení. 
V repertoáru svačení jsou tekutiny hlavně destilované, najmě slivovice, kde je jistota, že nikomu nezaskočí pecka do 
krku ani na druhém konci. Ale svačinou mohou být i jiné pálenky, víno či něco vařeného – třeba pivo. Při svačení jsou 
dovoleny též jiné činnosti, hlavně přehánění doprovázené tanečkem nebo mírnou opičkou. Po 24. hodině večerní čili 1. 
hodině ranní je dovoleno svačit i vleže případně v jiné nestandardní poloze, případně i pozici.  
HYMNA  STARTOVACÍ : 
Velmi důležitou a nepominutelnou podmínkou užití startovací hymny je, že před jejím kolektivním zpěvem musí být 
nalito, uchopeno a ve stoje pozvednuto. Pak se unisono zapěje startovací svačinářská hymna:  

Svačina, svačina, svačina začíná 
Po doznění zpěvu, včetně případné ozvěny z lesa či jeskyně, se kalíšky (sklenky, sklenice, hořčičáky,....) přiloží k ústům 
a rázným zvedacím pohybem se současným překlopením kolem vodorovné osy směrem k držiteli se jejich obsah 
najednou vylije do huby, svačinář aktivně polkne a pošle svačinu do žaludku. Rukávem druhé ruky budiž huba 
svačinářova utřena a po říhnutí kalíšek spořádaně nachystán k dalšímu chodu svačení. Je povoleno chválení kvality 
svačiny nebo návrh na další kolo nebo návrh na změnu tekutiny. Kritika se nepřipouští a je na místě trestána 
vyloučením z dalšího svačení. 
HYMNA UKONČOVACÍ : 
Jakmile jsou provedeny všechny nahoře popsané úkony, a to všemi zúčastněnými svačináři, použije se k ukončení 
svačiny oslavně-oznamovací hymna ukončovací, která zní: 

Svačina, svačina, svačina skončila 

Tím je svačina pro danou chvíli ukončena a lze provádět další nepodstatné činnosti jako například pohyb pěšky, na 
kole, ve vzduchu nebo na vodě a podobně, a to až do té doby, než na nejbližším vhodném místě kterýkoliv ze svačinářů 
navrhne další svačení. Návrh musí být bez blbých keců ihned akceptován a dál se postupuje dle bodu a). 
Počet svačení není nijak omezen, záleží pouze na přirozených potřebách svačinářů. 
Přeji vám do všech vašich poměrů hodně kreativity, hlavně při tom svačení v rámci HBK. 

                                                                                                 
                                                                                               Vaše generální rozhodčí Pavel Neumeister     

O výhodnosti více souběžných poměrů 
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Buďte vítáni poprvé v Budislavi 

Je pro nás ctí, že se po mnoha letech, také my Budislaváci můžeme ukázat a předvést 
pořádáním zimních her a to s číslem 54. 
 
Jako každý rodák své obce či města, kde žije rád a celý svůj život, včetně svých předků, se při 
prezentaci snaží říci, co je na obci krásné, čím by upoutal a vykreslil v těch nejzářivějších 
barvách. Budislav, první písemná zmínka o obci pochází z roku 1318. Já i se mnou 456 
spoluobčanů žijeme v nadmořské výšce 520m.n.m. Obec leží na pokraji lesů, má velmi 

romantickou polohu, tak přibližně ve středu obce máme ZŠ a pohledem z okna se naproti nachází dva velké 
mohutné pískovcové balvany – Velké a Malé hradisko. Podobné balvany různých tvarů je v okolních lesích 
rozeseto mnoho. Do Budislavi se dostanete ze tří směrů od Proseče, od Jarošova a od Litomyšle, inu prostě k nám 
pojedete do kopce. Členitým terénem tu protéká Desínka, která se vlévá do Loučné v 15 km. vzdálené Litomyšli. 
Okolí a ves si oblíbila Tereza Nováková, o životu tady psala ve svých románech život lidu v době 
protireformační. Ze známých osobností je Budislav ještě spjata s Petrem Jilemnickým, který v letech 1939 – 1941 
učil na zdejší škole, zde je Jilemnického črta, nutno je ještě zmínit Dům bratří Čapků, dříve jmenovaný Dům 
spisovatelů později PEN klub. V minulosti zde ne jen odpočívali, ale i pracovali a tvořili svá díla literáti zvučných 
jmen např. Fráňa Šrámek, Josef Kainar, Ivan Klíma a mnozí další. Karel Čapek, který v Budislavi nechal 1938 
dům postavit, se stavby nedožil, před 19 lety byl Domu bratří Čapků udělen statut kulturní památky, dnes je po 

celkové rekonstrukci.  
Součastnost obce, Budislav je středně velkou obcí na okraji 
přírodní rezervace Toulovcovy Maštale, pro tuto svou 
jedinečnou polohu je předurčena jako rekreační oblast. 
Nachází se zde téměř 200 objektů (chalup a rekreačních chat) 
využíváno k rekreaci. Máme tu také 3 velké dětské tábory. 
Mezi občanskou vybavenost v obci patří ZŠ a MŠ, poštovní 
úřad, obecní úřad s knihovnou, obchod se smíšeným zbožím 
(samoobsluha), ubytovací Hostinec na Skalách, benzinová 
stanice, Hospůdka na Hradisku, kulturní dům Krčma, 
sportovní hřiště, hasičská zbrojnice, přírodní amfiteátr, 
dominantou obce je moderní ekumenický kostel Boží lásky 
postavený v roce2004 s půdorysem ve tvaru srdce. Dále se 

zde nachází zvonička, dva pomníky padlých z 1.a2. světové války, evangelický hřbitov. Pracovní příležitost tu 
našli spoluobčané v kamenolomu Granitě s.r.o., Xaverově a.s. jsou 
zde i živnostníci truhlářství, sklenářství, pila. Severním směrem k 
Jarošovu můžete navštívit Toulovcovu rozhlednu, je vysoká 12m 
je z ní za krásného jasného počasí vidět zámek Nové Hrady, 
Litomyšlsko, Orlické hory, Kuňka i Krkonoše. Zdejšími lesy, z 
Budislavi jako výchozího místa, jsou značené turistické a 
cyklistické trasy. Zájemci se mohou kochat a projít Budislaví i 
okolím po historicky naučné stezce „Po stopách Yettiho“. To, že 
Budislav žije, je důkazem práce aktivních spolků, klubů a 
organizací, nemohu nezmínit SDH s Jednotkou, Budislavský 
ženský klub, sdružení Toulec, divadelní spolek Budislávek i HC.  
 
HBK a MY, poprvé seznamka byla na 9. letních hrách v Jarošově, 
psal se rok1996, kam mě sahá paměť za Budislav v 38 startech 
spolu bojovalo 40 lidiček včetně mojí maličkosti, všem za tuto účast patří určitě veliké díky, nyní jak se zdá, 
rodina se dále rozrůstá o další nové tváře a pokračovatelé. Za Budislav jako takovou, jsme rádi, že můžeme býti 
součástí toho dění, a Budislav byla jistě věrným článkem her již konaných i budoucích. 
 
V tomto shonu, v tuto dobu, žádné nervy, žádnou zlobu, ať se všechno povede, zdravíčko ať vás nabije, láska, 

štěstí, pohoda, hlavně žádná nehoda. HBK podle představ mějte, nemračte se, ale smějte, ať se prostě daří 
skvělé věci, to vám všem nadšencům od srdíček přejí     

 
Budislaváci a já Věra Lopourová 
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Ptejte se GŘ + GP + GR + GO = GŠ 
Pane generální rozhodčí : 

Kdy odstoupíte ?  
Tohle mám vyřešeno, protože jsem na to odpovídal asi tak před pěti lety – najděte si holenkové. 
Mně se s vámi líbí, i když někdy je to hodně těžké, pozitiva však významně převažují. Na druhou 
stranu, v tržním prostředí prý jsou i nabídky, kterým nelze odolat.... 

Kdy a zda vůbec budou volby ? 
Už dlouho jsem nedostal tak snadnou otázku. Po vzoru radia Jerevan odpovím rovněž otázkou. 
Víte proč mají včely med? Protože mají královnu, kdyby měly parlamentní demokracii s celou tou 
volební taškařicí, měly by to co my. Však víte co. A tak vám sděluji radostnou zprávu, že 
nebudeme tisknout hlasovací lístky a ustanovovat volební komise a tvořit sčítací software, čímž 
ušetříme a současně bude zachována tolik potřebná kontinuita, čímž všechny tazatele předem 
chválím za to, že se mnou souhlasí. 

Kdo sází v lese houby ? 
Toho hajzla bych taky rád potkal, poněvadž si myslím, že vůbec nemaká a podle toho celé roky 
vypadají moje houbařské výsledky. 
Paní generální prezidentko : 

Kdy odstoupíte ? 

Tak určitě … A odkud mám odstoupit ? Též mne trápí, že nevím, kde mám odstoupit, potažmo 
kam mám odstoupit. Rýsuje se možnost odstoupit vlevo (avšak historicky vzato - tudy cesta 
nevede) nebo vpravo (v pravém slova smyslu). Takže stoupá-li to, držím svoji pozici !!!! 
Kdy a zda vůbec budou volby ? 
Tak určitě … A už to nesmí dlouho trvat. Snad si už konečně někdo všimne, že jich tam nahoře je 
zbytečně moc a že ti vaši nejsprávnější, nejpracovitější, nepodplatitelní, nejinteligentnější a 
nejgeniálnější zastupiči stihnou kromě tvrdé dřiny v Generálním štábu i další hromadu pičičovin ! 
A tolik by to nestálo ! 

Jak dobrý jsi předák, vílo Zdeničko ? 
Tak určitě … Myslím, že jsem velmi dobrý předák, ale i středák (páč ve středu to dělám taky dobře) 
a zadák samozřejmě taky. Ale co mě zajímá víc - kolik kapek becherovky či jiného moku jste 
zpracovali, než jste konečně kápli na to pravé oslovení generální prezidentky. 
Pane generální řediteli : 

Kdy odstoupíte? 
No to jsou teda otázky. Vy si snad všichni myslíte, že je to nějaká legrace ukočírovat takovou hordu 
optimisticky až srandyózně založených lidí, kteří mají abnormálně vyvinutý smysl pro humor? Ale 
já Vám říkám, že to není vůbec jednoduché a dlouholeté zkušenosti jsou stále více než potřebné a 
důležité. A proto si asi budete opravdu muset ještě chvíli počkat. Ale nebojte, dočkáte se :-). 

Kdy a zda vůbec budou volby ? 

Budou další, nebojte se. Vy toho nemáte za minulý a předminulý rok dost. A to letoškem teprve 
začíná, půjdete totiž k volbám každý další rok. V květnu budou volby do Evropského parlamentu. 
Příští rok budou na řadě krajská zastupitelstva a třetina senátu. Já si osobně myslím, že si toho 
volení do roku 2027 užijete až až. Ale samozřejmě vím kam touto otázkou skutečně míříte. A 
odpovím Vám jednoduše. Pokud pozorně čtěte náš plátek, tak zrovna v některých minulých číslech 
jsem na podobnou otázku již odpovídal. Tak hybaj do archívu a studujte pilně :-). 
Víš co řekne nula ležaté osmičce?  
Přestaň se tady válet, překrucovat a zvedej se! Do hospody je ještě daleko!!!! 

Jak bodá ježek ? 
Tak to vím naprosto přesně, pích, pích, pích, pích, pích, pích a někdy i častěji a více.  

Pane generální ombudsmane : 
Kdy odstoupíte ? 
Pokud je tazatel zájemce, nebo chcete-li   uchazeč  o místo v Generálním štábu HBK s vidinou 
výdělku Finančnímu úřadu nepřiznaných hmotných zisků podle místa pořádání HBK plynoucích 
z neutuchající touhy udržovat skvělou myšlenku pořádání HBK do budoucna,  nechť  neváhá 
kontaktovat kteréhokoliv člena GŠ HBK a vše mu bude s radostí vysvětleno. Pokud byla otázka 
určena přímo pro GO GŠ HBK, prosím kontaktujte mne—GO GŠ HBK.  

Kdy a zda vůbec budou volby ? 

Nevím, jestli to vyjde letos. V případě absolutně nepříznivého počasí nebo jiné živelné pohromy 
jsme připraveni pořadí vylosovat. Pak se s tím dá něco dělat, ale nebude to levné, je nás na to moc. 

Je vše právně ošetřeno, s jakou spolupracujete právní kanceláří? 
Jsme pro případ soudních sporů pojištěni u Pojišťovny právní ochrany  D.A.S. V případě právních 
komplikací nám zmíněná  D.A.S.  přidělí právního zástupce, advokáta či soudního znalce znalého 
v oboru.  Jméno právní kanceláře Vám tedy nemohu aktuálně sdělit, neboť nevím,  nastanou-li 
komplikace vyžadující právní zastoupení,  do jaké oblasti budou spadat.  



    Naše rubrika Galerie Elity Her má za úkol úplně to samé co její o poznání známější televizní sestřička. Na 
této stránce se tedy setkáváte s tím nejlepším co se kdy v našich hrách vyskytlo. Dnes se podíváme na 
pořádající družstvo, které již svůj příspěvek na této stránce mělo, ale právě proto si pojďme připomenout jak o 
sobě před deseti lety (a to skoro na den přesně) ústy své mluvčí V.L. hovořilo : 
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Galerie Elity Her 
G 

E 
H 

Budislav 

Budislavi se to ještě nestalo, tak se to teď povedlo, kdo to dodnes pouze tušil, nyní je to jisté, šéfredaktor to na nás ušil a už je 
to sečtené. Konečně jsme se dočkali a do GEHu se dostali. 
Po mém letmém prostudování příspěvků našich předchůdců, jsem zjistila, že je to na pytel, laťka je dána hodně vysoko, sedím 
nad tím a nevím kudy kam a čím začít mám. Zrodila se myšlenka a na papír se hodila. Je tomu už pár let, co se nad Budislaví 
rozjasnilo a Toulovci, družstvo, parta lidí k pohledání mohla na HBK jet. 

Mezi všechny tyto dravce jsme poprvé byli vpuštěni (nebo připuštěni) v létě 
roku 1996 na 9. HBK. 
Sic ještě v plenkách jsme se nad očekávání probojovali s 98 body na 7. místo. V 
soutěži Miss HBK jsme rovněž nezůstali pozadu a naše borkyně Marcelka s mí-
rami 79-69-89 obsadila pěknou bramborovou příčku. A už se to s námi vezlo.  
Dnes už jsme mazáci a tak trochu na hlavu, už jsme z těch 21 účastí dost tuhý, 
přesto nás pořád ty hry baví. Pronásleduje nás štěstí i neštěstí, proplouváme 
hrami zatím bez vítězství, ale přesto s pěknými výsledky. Nejlepším úspěchem 
bylo 2. místo, jednou jsme byli třetí, třikrát čtvrtí, dvakrát pátí, třikrát sedmí, 
jednou devátí a jednou dokonce (s uctivým svolením Hnátnice) poslední. 
Pestrý náš klubový dres s heslem—Co můžeš udělat pro srandu uděláme, třeba 
ve vodě se vyšploucháme—si každý se svým jménem k vítězství nes. Hry se s 

nikým nemazlí, někomu dají všechno, k jinému jsou zlí, to je věc náhody, kdy se nám to taky podaří, poté nás náš starosta za-
hubí. 
Pro ty, kteří neznají mě Věru občanku vesničky Budislave. Události dávno minulé, trocha historiééé. 
První zmínka o Budislavi je asi ze 13. století. Již samo jméno Budislav ukazuje na původ velmi starý. Ještě z doby staroslovan-
ské. Koncem 14. století a na začátku 15. století náležela vesnice rytíři Vavřinci Toulovcovi z Třemošné. V roce 1418 se začala v 
Litomyšli stavět radnice s věží, kde kámen na stavbu byl z budislavského pískovce. 
Nyní a teď se obec rozkládá v okresu Svitavy, 15 km od Litomyšle a 6 km od Proseče. 
V našem těsném sousedství jsou Toulovcovi a Městské maštale (skalní útvary).Díky 
tomu jsme vyhledávanou rekreační oblastí. 
Počet obyvatel 432, v obci máme ZŠ, MŠ, 2 obchody, benzinku, nově zrekonstruovaný 
obecní úřad, knihovnu, lékaře, kosmetiku, masáže, kadeřnictví, sklenářství, 3 truhlář-
ské dílny, drůbežárnu, kamenolom s těžbou žuly, 2 restaurace, 2 pomníky padlých z 1. 
a 2. světové války, novodobý kostel Boží lásky, naučné centrum s petrografickou expo-
zicí, hasičskou zbrojnici a jsme dokonce i plynofikováni. 

V létě Budislav ožívá díky nárůstu turistů. Jsou zde 3 
tábory, možnost ubytování pro rodiny i školy v kultur-
ním domě Krčma i v soukromí. Na území naší obce jsou 4 rybníky, nová přehrada, kterou pro-
téká říčka Desínka. Cestou od nás do 3 km vzdáleného Jarošova narazíte na Toulovcovu roz-
hlednu. A kolem dokola lesy, louky, pole a nebe, prominete nostalgicky jsem teď chvilku měla 
křídla ptačí a to mi lidi krásně stačí, to nejde vzít. 
Takovej krásnej život, s humorem jde všechno líp, bláhový je každý, kdo si naříká, vždyť ten 
život stejně všechněm utíká. Dřív než se nadějem přijde zubatá, ať máme postel chudou anebo 
ze zlata. 

Je čas rozloučení. 
HBK a lidičkám, které to drží na výsluní, přeji dlouhý život, hodně sil do další únavné práce s tím spojené. Všem spolubojov-
níkům přeji hodně smíchu, který léčí a posiluje na duchu a mysli a krásného recesního a sportovního ducha. 

Děkuji za nás Budislaváky, že jsme mohli a doufejme, že ještě dlouho budem při tom všem s Vámi.   
Ahoj Vaše VĚRA      
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     V této stálé rubrice se setkáváte s názory očitých svědků či přímých účastníků našich  „šíleností“ a tím tato 
rubrika pomáhá monitorovat pocity a nálady bezprostředně při, nebo po činu.  
U příležitosti loňského letního kulatého životního jubilea jsme Generálnímu řediteli HBK a Generální prezidentce 
HBK  bez jubilea položili dvě zvídavé otázky : 
 

1. Na kterých hrách Vám bylo za uplynulých 26 let nejpříjemněji ? 

GŘ: Odpověď na tuto otázku nebude zdaleka tak jednoduchá, jak se na první pohled zdá. Každé ze 53-ti 
pokračování našeho společného „bláznění“, mělo totiž svoji jedinečnou a neopakovatelnou atmosféru a každý 
pořadatelský tým si zaslouží to „své“ absolutorium za „svůj styl“ s jakým se s touto nelehkou úlohou vypořádal. 
Místo upřednostňování, chci všem lidičkám upřímně poděkovat, že tu „naší káru“ pomáhají již dvacet sedm let 
táhnout dál. A spokojené tváře a dobrá nálada je nám vždy tou nejlepší odměnou. 
GP: Na všech! Ať v zimě nebo v létě, vždy se v mých vzpomínkách najde něco (nebo někdo), co stálo zato. Jednou 
maximálně suprová disciplína, podruhé nečekaná taktika jednotlivých družstev, potřetí skvělý pořadatelský tým, 
počtvrté … Zkrátka jsem prostě ráda, že u toho můžu být! 
 
2. Na které hry si nejčastěji vzpomenete v souvislosti s počasím ? 
GŘ: Zřejmě vzhledem k naší záslužné činnosti, se k nám počasí ve většině případů chovalo milosrdně i když v 
několika  případech to bylo doslova o poprsí vietnamské ženy. Doposud jediné, kde to ani asiatka nezachránila, 
bylo léto roku 2009 v Tisové, kde musel být kvůli průtrži mračen, zkrácen program o tři soutěžní disciplíny. A 
moji favorité na které si vždy vzpomenu : „zimní“ letní hry na Mandlu, „pilinové“ zimní hry v Březinách, Horní 
Dobrouči a Řetové. Ale hlavní je že i přes všechna úskalí bylo nakonec hezky fšude. 
GP: Je jich několik. Zima – mrazivé počasí na prvních zimních v Petrovicích, páteční větrná smršť na 4. HBK 
v Dobrouči, téměř neustálá chumelenice v Korouhvi (přežila jsem díky stanu s medovinou…), super jasno na 
pilinách v Březinách a taky mrazivý, ale slunečný a jasný Mandl. Léto – průtrž mračen po vyhlášení výsledků na 
7. HBK v Dobrouči, nezapomenutelná Tisová (tam jsem ale nebyla, vyprávění kolegů z GŠ jsou však vždy velmi 
barvitá…) a taky studený a mokrý Mandl. Ale taky spoustu míst, kde jsme se rádi nechali osvěžit dobrovolníky 
z řad hasičů ale i celého GŠ! 

Řekli o (po) hrách 

Nej HBK  

V této  stálé rubrice Vás seznamujeme se všemi nej našich her. Dnes se podíváme na  žebříček pořadí družstev v 
počtu vítězných HBK. Z doposud 53 vítězství vypadá statistika takto : 

  
 Dolní Dobrouč  14 Přívrat   2  Petrovice     1   
 Klášterec nad Orlicí  5   Ústí nad Orlicí  2  Poříčí      1   
 Jarošov    4 České Petrovice 1  Pustá Rybná     1    
 Sloupnice   4 Janov   1  Řetová      1   
 Březiny    3 Litomyšl  1  Starostové     1  
 Kunčice   3 Mandl   1  Vidlatá Seč     1    
 Česká Třebová   2 Nedošín  1      
 Horní Čermná   2 Orlické noviny  1   

Udělena další ocenění GŠ HBK 
     Jak se stalo již tradicí, bylo projednáváno další udělení nejvyšších ocenění GŠ HBK. Bylo rozhodnuto o dvou 

dalších a tak v rámci zahajovacího ceremoniálu v Budislavi budou slavnostně předána tato ocenění : 
 

Zvláštní cenu GŠ HBK za věrnost a flexibilitu 
Věře Lopourové  

jako jedné z nejvěrnějších účastnic HBK  
 a za příkladné naplňování a šíření hlavní myšlenky HBK  

 
Zvláštní cenu GŠ HBK za aktivní přístup k HBK 

Přípravnému a organizačnímu výboru z BUDISLAVI 
za osobní obětavost a statečnost při přípravě 54. HBK,  
za příkladné naplňování a šíření hlavní myšlenky HBK  



Kontaktní adresy : 
- na redakční stůl :   Tomáš Stejskal, Kunčice 60, Letohrad, 561 51, tel. 465 322 077, 603 254 993 
   Email:    hbkaleidoskop@hbk.cz  příspěvky a návrhy do občasníku 
      hbk@hbk.cz   dotazy na členy GŠ HBK 
   www:   http://www.hbk.cz 

- pro zasílání darů : Pavel Neumeister, Dolní Dobrouč 554, 561 02  (furt nic) 
- pro zasílání peněz : Zdena Krejčová, Dolní Dobrouč 571, 561 02   (taky furt a taky nic) 
- pro vyřešení fšeho : Jaroslav Hubálek, Petrovice 25, Lanškroun, 563 01 

Tento výtisk v originální kvalitě je k dispozici na www.hbk.cz v odkazu HBKaleidoskop. 

Sebráno od kačerů (i kačen a jiné drůbeže)  

Varování redakční rady HBKaleidoskopu !!!!!! 
    Upozorňujeme čtenáře, že všechny chyby, které v  obsahu tohoto čísla najdou, jsou na svých místech zcela 
záměrně a tudíž kdo by chtěl práci redakční rady kritizovat nechť si napíše svoji stížnost ve dvojím vyhotovení 
na níže uvedenou adresu generálního ombudsmana, který je k tomu patřičně vybaven a plně kompetentní.  

Tak to je opravdu realita, pánové prominou 

Jestli to Generální ředitel HBK s těmi 
intimnostmi, v podobě „olíbávání“  
všech soutěžících, už nepřehání ??? 

 Jak je vidět některým zasloužilým a 
dlouhodobě se účastnícím soutěžícím to 

zřejmě již moc po chuti není !!! 

V této rubrice pro Vás naši redaktoři s nasazením života shánějí „důvěrné“ informace ze zákulisí HBK.  
Dnes je středem pozornosti opět Generální ředitel HBK. 

Muž jel výjimečně do práce autem. Stál u semaforu, tak chtěl využít čas tak, že si koupí noviny. Rychle vystoupil z au-
ta, šel ke stánku s novinami a najednou vidí, jak kolem jede tramvaj, kterou běžně jezdí. Tak se za ní rozběhl a dojel s ní 
do práce... Když šel z práce, vzpomněl si, že jel autem a auto nikde! Tak volal na policii, že mu ukradli auto...a policajti 
říkali: "Tak to jste byl vy, kdo nechal to auto na křižovatce???" 
 
Manžel jel na služební cestu do Francie. Ptal se mě, co bych chtěla přivézt jako  dárek. A protože si radši oblečení, par-
fémy a šminky kupuju sama, tak povídám: "Třeba nějakou masku na obličej." Ráno před odjezdem mě budí: "Prosím tě, 
jaký máš číslo obličeje???" 
 
Měla k nám včera nečekaně přijít návštěva, v ledničce vymeteno, a tak jsem poslala svého muže do Tesca nakoupit. 
Povídám: "Drahý, v kuchyni máš lísteček, co máš koupit." a šla jsem si po svém. Sedl do auta, odjel a za 15 minut tele-
fon: "Prosím tě, jak mám koupit 250 gramů hladké mouky?" Místo lístku s nákupem velkým jako kráva mi sebral recept 
na buchtu, který jsem měla položený u počítače a jel podle toho nakupovat!  
 
Je to už dávno, dcera byla v jeslích. Tatínek ji šel konečně poprvé vyzvednout. Řekla jsem mu "Jitka má kyblíček". Pro 
nás  ženský je samozřejmé, že se jedná o značku na šatničce. Co myslíte, že hledal? Ano, samozřejmě hledal kýbl, ve 
kterém má dcera oblečení. Není to poklad? 
 
Můj syn byl na  podzim se svým tátou na víkend na horách. Přijeli a já se ptám, co to má syn na sobě? Tatínek, že prý 
jsem mu asi koupila nový tepláky? Synek běhal celý víkend venku v pyžamových kalhotách. V čem spal, to netuším.     


